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高强抗裂防水宝
High-strength anti-cracking waterproof Po
高强抗裂防水宝采用美国进口以火山灰熔岩煅烧物和石灰石、适量石膏及化工填料共同磨细而成，具有快硬、早强、高强、膨胀、及抗硫酸盐侵蚀性能的水硬性胶凝材料，国内首创。
Crack use of high-strength waterproof treasure imports to the United States of lava ash calcined material and limestone, gypsum and chemical fillers suitable co-grinded made, with rapid hardening, early strength, high strength, expansion, and sulfate resistance of the cement matrix domestic initiative. 
一.主要性能：
ONE. Key Features:  

1）早强、高强：一天抗压达到36 Mpa -55Mpa，随着养护龄期的增长强度还不断增长。
1) The early strength, high strength: one day compressive strength reached 36 
Mpa-55Mpa, with the intensity of curing period of growth is also growing. 
2）高抗冻性能：适于低温环境施工，即使轻微受冻强度也几无损失，强度仍能达到普通硅酸盐水泥的5倍。
2) high frost resistance: suitable for low-temperature environment, construction, and even a slight cold and almost no loss of intensity, the intensity could meet 5 times the ordinary Portland cement. 
3）高抗渗性：防水宝结构致密，抗渗性是水泥的3-5倍。
3) High impermeability: waterproof Po compact structure, impermeability is 3-5 times that of cement.
4）微膨胀性：四个月的干缩率为零。抗裂抗碳化性能好。
4) micro-swelling: a four-month shrinkage rate is zero. Crack anti-carbonation of good performance.  
5）抗腐蚀性：抗海水腐蚀性优，抗腐蚀系数>1。
5) Anti-corrosion: Anti-corrosive seawater excellent anti-corrosion factor "1.
二.刚性防水层施工：  

TWO. Rigid waterproof layer construction: 
1）本品直接加水搅拌均匀，无颗粒，成涂料状，搅拌时间大于5分钟。
1) This product is evenly mixed with water directly, no particles, into a paint-like, mixing time is greater than 5 minutes.
2）基材要充分湿透，但不能有明水。

2) to fully wet the substrate, but can not have out of water.
3）用刷子或抹子把本品在基材上涂抹均匀，涂层厚度大于5mm。

3) Use brush or trowel to smear the product evenly on the substrate, coating thickness is more than 5mm.
三.柔性防水层施工：

Three. Flexible waterproof layer construction: 
1）本品加入柔性乳液搅拌均匀，比例为1：0.7。

1) The product by adding flexible latex uniform mixing ratio of 1:0.7. 
2）基材要充分湿透，但不能有明水。
2) to fully wet the substrate, but can not have out of water 
3）用刷子把本品在基材上涂刷均匀，涂层厚度大于2mm。

3) Use brushes to this product on the substrate brushing uniform coating thickness greater than 2mm. 
四.注意事项：

four. Note:
1）冬季施工采取热水拌合，其热水温度不得超过50℃，施工时温度以15℃-20℃为宜。最低不低于10℃。
1) The construction in winter to take hot water mixing, the hot water temperature should not exceed 50 ℃, construction of the temperature of 15 ℃ -20 ℃ is appropriate. Minimum of not less than 10 ℃.
2）本品凝结后，决不可二次加水搅拌施工。
2) This product condensation, and never can be the construction of secondary water mixing. 
3）不得在本品里添加水泥。

3) No where in this product to add cement.
五.养护：

Five. Conservation: 
1）施工完毕后应立即保水养护，保持防水层表面湿润、防止快速失水，养护时间1天，夏季应防止阳光暴晒，冬季低温季节施工应采取保温措施，
1) immediately after completion of construction water-conservation, water-proof layer to keep the surface wet to prevent the rapid dehydration, curing time 1 day, summer, sun exposure should be prevented, the winter cold season, insulation measures should be taken to the construction,
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